

## **STUREFISKARNA**

Stationsgatan 3 A Kv  
732 31 Arboga

### **Styrelsemöte 2023-02-13**

#### **Närvarande:**

Styrelsen Joakim Glimsholt, Mikael Alvarsson, Peter Näslund, Jan-Olov Lööv,  
Göran Glimsholt, Jimmy Andersson Torbjörn Jansson

#### **Övriga medlemmar**

#### **§1 Mötets öppnande**

Ordförande förklarade mötet öppnat mötets sekreterare Joakim skrev protokollet och kassören justerar protokollet tillsammans med honom.

#### **§2 Förslag till dagordning**

Förslag till dagordning delades ut och godkändes.

#### **§3 Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes efter föregående möte.

#### **§4 Skrivelse**

Ingen skrivelse hade inkommit.

#### **§5 Rapporter**

Klubben har inlett sitt jubileums år 50 år som förening.

#### **§6 Sundsjön**

Klubben förbereder en skrivelse till Västra Mälardalens myndighetsförbund gällande de tillgänglighets åtgärder klubben har gjort vid sjön.

Göran har grottat ner sig i protokollen och gjort en skrivelse som gick igenom. Micke har tagit fram foton och kartmaterial Jocke och Göran skall stämma träff med Västra Mälardalens myndighetsförbund och lämna fram det.

#### **§ 7 Tjurlången**

Nya risvaser är gjorda.

Inga rör är uppdragna ur sjön isen känns för svag för det.

Man röjjer sly och buskar runt båtplatserna.

#### **§8 Arboga ån**

Vattnet i ån är på väg att minska till normala nivåer.

Länsstyrelsen har dragit igång ett projekt gällande sjögullet. Göran kollar var och hur detta skall funka. Detta är en fråga från föregående protokoll.

Vi behöver ta kontakt Arboga åns vattenförbund de har tillsatt en ny styrelse. Göran tar tag i detta.

**§9 Klubblokalen**

Inget att rapportera.

**§10 Ekonomi**

Redovisades och ser god ut.

En motion från kassören om att ändra på Å-kortet från 160 till 150 och en ökning från 160 till 170 på dagskort i Sundsjön. Detta är en årsmötesfråga står kvar på protokollet för att kommas ihåg.

Revisorerna har påbörjat sitt arbete inför årsmötet.

Epassi är avslutat.

**§11 Tävlingsverksamhet**

Styrelsen skall bjuda ner tävlingsledningen och diskutera genom hur informationen gällande tävlingar sköts. Frågan står kvar tills detta är gjort.

Den tävling som vi skall arrangera på Hjälmarens är flyttad till Tjurlången på grund av isläget 18/2 samt DM

mormyska 4/3 och en öppen tävling i mormyska 5/3.

Ingen KM dag fastslogs så det blir upp till klubbarna att hitta en dag för detta.

**§12 Ungdomsverksamhet**

Samkvämskvällar har dragit igång på torsdagar jämna veckor klockan 18-21 ungdomarna kan vara med.

**§13 IT**

Hemsidan har blivit bättre men mer skall ses över.

En eventuellt ny IT ansvarig har anmält sitt intresse. Mötet vet inte om denne varit i kontakt med den sittande IT ansvarig.

**§14 Fisketillsyn**

Jocke fixar ett förslag till ett schema inför nästa år.

Vårmetet för tillsyningsmän kommer att hållas Söndagen den 26

Mars klockan 10.00.

Klubben kommer att hålla en fortsättningskurs för de som behöver under våren 2023.

**§15 50 årsjippot**

Klubben fyller 50 år under 2023 och detta skall firas på något vis. Festlokal för föreningens medlemmar och eventuell familjedag för allmänheten diskuterades. Kvarstår från föregående protokoll. Förslag på jubileums tröja har inkommit och Jocke har varit i kontakt med POPS för att se hur detta skulle kunna lösas. Han presenterade under mötet de förslag som framkommit och mötet beslutade att fixa fram ett tryck. Mötet beslutade att bjuda in de som Göran genom de första protokollen är grundarna till klubben. Mötet beslutade att de som säljer fiskekort samt trycker fiskekort för föreningen skall få en inbjudan till jippot. Tisdagen den 4/4 är årsdagen för jippot och då finns det förslag att bjuda på tårta i lokalen. Förslag att hålla en "fiskeloppis" under bergmansparks jippot. Castingförbundet har blivit tillfrågade om att visa upp sig på bergmansjippot och det vill de gärna. Jocke kallar in till nytt jippomöte Söndagen den 12/3 klockan 10.00 i lokalen.

**§16 Norsyling**

Mötet har införskaffat 3 flytoveraller. Vi har fått meddelande att vi ej behöver tillstånd för livsmedelshantering i år. Polistillstånd skall sökas Göran tar hand om det. Förmodligen kommer det att bli 15, 22 eller 29 April.

**§17 Årsmöte**

Klubben skall hålla sitt årsmöte den sista måndagen i februari månad vilket i år innebär den 27 februari klockan 19.00. Dagordning revision verksamhetsberättelse, förslag från styrelsen. Kolla så att valberedningen är igång. Smörgåsar iordningställande av lokal. Kopiering.

**§18 Övriga frågor**

Ansökan för fiskisättning skall fyllas i och skickas in till Länsstyrelsen.

**§19 Nästa möte**

Nästa möte blir årsmötet 2023-02-27

**§20 Avslutning**

.....  
Ordförande  
Joakim Glimsholt

.....  
Mötets deltagare  
Mikael Alvarsson